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The MOMIS integration system

The MOMIS (Mediator envirOnment for Multiple Information Sources) is a framework to perform information extraction and integration from both structured and semistructured data sources. It aids the integration designer to produce a conceptual global view (the Global Schema) of the underlying sources. MOMIS will allow a user to pose a query with respect to the Global Schema and get a unified answer. Information integration is performed in a semi-automatic way by exploiting the knowledge in a Common Thesaurus (defined in the framework) and the description of source schemata using a combination of clustering and Description Logics techniques.

The MOMIS system implements a conventional wrapper/mediator architecture, and provides methods and open tools for data management in a Internet-based information systems in CORBA. MOMIS is implemented in Java.

Le système d’intégration de données MOMIS

MOMIS est un outil d’intégration de données hétérogènes disséminées dans plusieurs sources. L’accès aux différentes sources se fait par l’intermédiaire d’un schéma conceptuel global résultant de l’intégration des schémas propres à chaque source. Une requête est posée sur le schéma global, la réponse obtenue est la combinaison des réponses fournies par chaque source. L’intégration est faite de façon semi-automatique à l’aide d’un Thesaurus Commun défini dans le système même, des descriptions des sources, et des techniques utilisés en classification et en Logique des Descriptions. 

MOMIS est basée sur une architecture de médiation. Dans ce type d’architecture, les sources sont vues par le médiateur à travers des adaptateurs. Le système fournit des outils et méthodes pour la manipulation de données des Systèmes d ’Information distribués sur Internet, grâce notamment à une interface graphique compatible CORBA. MOMIS est implanté en Java. 
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